
Adw. dr Zemke-Górecka: mediacja powinna być
częściej stosowana 
Kompetentny adwokat powinien poinformować klienta o wszystkich możliwościach
rozwiązania sprawy, także o mediacji. I nie ma co obawiać się niższego wynagrodzenia w
przypadku reprezentacji w mediacji, bo zadowolony klient wróci, albo poleci prawnika
innym - mówi w wywiadzie dla Prawo.pl adwokat dr Agnieszka Zemke-Górecka, dziekan
białostockiej izby i prezes Centrum Mediacji przy NRA.

"Myślę, że potrzebne są zmiany i zachęty zarówno zewnętrzne - czyli w przepisach, jak i wewnętrzne
– myślę o środowisku adwokackim. Jestem też członkiem Społecznej Rady ds. Alternatywnych Metod
Rozwiązywania Sporów przy Ministerstwie Sprawiedliwości i chciałabym z tm resortem przygotować
propozycje zmian związanych z mediacją cywilną i karną." - mówi adw. dr Zemke-Górecka.

(czytaj wywiad na prawo.pl)
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